
Toepassing van artikel 51bis van het Reglement van Inwendige Orde van de 
gemeenteraad. Mondelinge vraag van G. VERSTRAETEN, gemeenteraadslid, betreffende 
"PROUD in Anderlecht". - uitstel van 20/06/2024 

 

G. VERSTRAETEN donne lecture du texte suivant : 

G. VERSTRAETEN geeft lezing van de volgende tekst: 

Een goede drietal weken geleden werd opnieuw “Proud in Anderlecht” georganiseerd in 
samenwerking met “Rainbow House”, ons eigen evenement naar aanleiding van “Pride 
month”. 

  

Ik heb het evenement zelf kort bezocht en het leek mij een vrij groot succes. Er waren 
interessante lezingen en uitwisselingen over ervaringen met betrekking tot ouderschap, 
er waren workshops, literatuur, standjes voor organisaties zoals “Merhaba”, 
mogelijkheden tot uitwisseling over gendervraagstukken en meer. Een vernieuwing dit 
jaar was ook dat het evenement buiten de muren van het begijnhof en de “Espace 
Maurice Carême” was getreden en een deel van de openbare ruimte innam. Vorige 
maand wist u mij te zeggen dat het idee was om deze optie jaar na jaar progressief 
verder te zetten. 

  

Wanneer er zaken fout lopen in onze Gemeente kaart ik deze met vastberadenheid aan, 
maar wanneer de zaken goed lopen en een initiatief geslaagd is mag en moet dit ook 
gezegd worden. Bij deze wens ik de bevoegde schepen en de betrokken 
gemeentediensten dan ook te feliciteren. Het doet mij deugd te zien dat een dergelijk 
evenement in onze Gemeente niet enkel kan doorgaan, maar ook succes kent. 

  

Ik had nog graag de volgende vragen gesteld: 

-       Hoe beoordeelt u zelf het evenement van dit jaar? 

-       Zijn de mede-organiserende partners tevreden? 

-       Waren er meer bezoekers dan vorig jaar, en raakt het dus bekender bij een breder 
publiek? 

-       Hebt u zicht op hoeveel van de bezoekers van het evenement zelf inwoners van 
Anderlecht zijn? Is dit iets dat we zouden kunnen bijhouden (zoals een vraag om vrijwillig 
de postcode te geven bij het binnenkomen) om zo zicht te hebben op wie er het 
evenement bezoekt? 



-       Valt een samenwerking met de gemeentescholen op de één of andere manier te 
voorzien om zo tot een betere bewustmaking te komen? 

-       Zijn er reeds plannen of beschouwingen voor het evenement in de toekomst, 
volgend jaar bijvoorbeeld? 

  

  

Madame l’Echevine KAMMACHI donne lecture de la réponse suivante : 

Mevrouw de scheppen geeft lezing van de volgende antwoord: 

Merci pour cette question, et surtout merci pour ce retour très positif sur l’organisation 
de la seconde édition de « PROUD in Anderlecht ». 

Pour ce qui est de notre propre évaluation, nous aurons dans les jours à venir une 
réunion d’évaluation avec les partenaires. Mais d’ores et déjà, je peux vous dire que 
nous sommes vraiment ravis du déroulement de cette seconde édition. En effet, les 
premiers retours que nous avons de nos partenaires mais aussi des participants 
(environ 300 personnes) sont positifs. 

D’abord, nous avons souhaité cette année faire un travail de mobilisation et de 
communication plus approfondi avec les acteurs du quartier C’est pour cela que nous 
sommes allés à la rencontre des commerçants avec les affiches de l’évènement. 
L’accueil des commerçants était très positif. C’est important pour nous car cela fait 
partie de notre stratégie visant à investir progressivement encore plus l’espace public. 

Des premiers retours que j’ai eus, les participants ont trouvé l’évènement très 
bienveillant, très familial et plein de diversité. C’est vraiment un point très positif car 
nous avons besoin de ce type d’évènement dans notre commune, des évènements 
ouverts et producteurs de vivre-ensemble ! 

Un aspect vraiment très important, et qui nous tient particulièrement à cœur, est 
l’énorme travail fourni par les nombreux partenaires de l’évènement : toutes les asbl, les 
collectifs LGBTQIA+, « Escale du Nord », la « Rainbowhouse », la bibliothèque et bien sûr 
le travail important fourni par le service « Egalité des Chances ». Sans cette co-
construction, ce bel évènement n’aurait pas eu lieu. C’est l’occasion pour moi de les 
remercier toutes et tous très chaleureusement. 

Oui, nous avons commencé à sortir dans l’espace public. Cela fait partie de notre 
stratégie : investir progressivement l’espace public mais pour cela nous devons le faire 
avec les acteurs du quartier, avec les commerçants notamment, ce que nous avons 
commencé à faire, comme je le disais tout à l’heure. L’objectif est bien sûr de continuer, 
de manière progressive et inclusive. 



Pour ce qui est des écoles, oui c’est un objectif et nous étudierons les meilleurs moyens 
de le faire, en complément de ce que nous faisons déjà, à savoir « l’EVRAS » et la 
campagne « PAARS » dans les écoles néerlandophones. 

Je finirai en disant que je suis vraiment très fière de ce que nous avons réalisé ! Je suis 
fière que notre Commune soit à l’avant-garde du combat pour l’inclusion de toutes et 
tous ! Encore une fois, personne, et je dis bien personne, ne devrait être exclu de notre 
vie sociale ; chacun a sa place et doit être respecté ! 

Alors, oui, je ferai tout pour que cet évènement devienne un rendez-vous annuel et qu’à 
chaque fois, nous allions encore plus loin, encore plus haut, encore plus fort ! 

La détermination du Collège sur cet aspect est totale ! 

  

G. VERSTRAETEN verklaart dat hij heel blij mee is en als de Anderlechtenaren dat willen, 
wil hij de komende jaren als hij hier terugzit, zal hij hierover vragen blijven stellen. Hij 
heeft in de werkgroep LGBTQIA+ geduwd dat men ook in Anderlecht evenementen van 
dit type zou organiseren. Anderlecht is op dat vlak een “avant-garde”. De kritiek in het 
verleden is vaker geweest dat prides zich beperkt tot een jaarlijks evenement in Brussel-
Stad, en dat er daarbuiten, in andere Gemeenten, waar de uitdagingen nog steeds groot 
is, zoals in onze Gemeente te weinig gebeurt. Hij denkt dat men hier samen bewezen 
heeft en aangetoond heeft dat in een Gemeente als Anderlecht dat ook kan, dat er ook 
plaats voor is, en dat dat ook succes kan hebben! Hij hoopt dat andere Gemeenten nog 
als voorbeeld zullen nemen. Hij bedankt de Gemeente voor de steun daarbij en wou 
inderdaad een jaarlijks afspraak van maken. 

 


